
AKADEMICKÝ SENÁT FAKULTY BIOMEDICÍNSKÉHO INŽENÝRSTVÍ 
 
 
 

 

Zápis ze 129. zasedání AS FBMI ČVUT konaného dne 8. 3. 2023 od 9 hodin 

na FBMI v místnosti B636 

 

Přítomni: doc. Ing. David Vrba, Ph.D.;  Ing. Petr Písařík, Ph.D.; Mgr. Martina Dingová Šliková, Ph.D.; Ing. 

Jan Kašpar; Ing. Jan Mužík, Ph.D.; Ing. Jan Kauler, Ph.D.; Jesika Nicola Holasová; Šimon Kořínek; Mgr. 

Milada Luisa Šedivcová; 

Omluveni: 

Hosté: Ing. Tomáš Pokorný; doc. Mgr. Zdeněk Hon, Ph.D.; doc. Ing. Jiří Hozman, Ph.D.; 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu 129. zasedání AS FBMI 

2. Volba předsednictva 

3. Schválení Vyhodnocení strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti FBMI 2021-2025 a 

Plánu realizace strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti FBMI na rok 2022 a nový 

Plán realizace strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti FBMI na rok 2023 

4. Schválení Časového plánu akademického roku 2023/2024 

5. Různé  

 

 

Zápis z jednání: 

T. Pokorný, předseda volební komise AS FBMI, seznámil přítomné s výsledky voleb do AS FBMI.  

T. Pokorný vyzval senátory ke krátkému představení. Senátoři se postupně představili. 

T. Pokorný informoval, že uplynulo desetidenní období pro podávání námitek, žádné námitky oficiální 

cestou nedorazily. 

K volební komisi se dostala informace o nevhodné propagaci tří kandidátů na Kasárnách. T. Pokorný a 

J. Hozman připomněli, že senátoři a vedení fakulty mají zastupovat zájmy všech na FBMI. P. Písařík 

uvedl na pravou míru, že akademický senát je především kontrolní orgán a nezasahuje do rozdělování 

financí, tuto pravomoc má vedení fakulty. J. Hozman připomněl význam ankety a jejího přínosu. T. 

Pokorný připomněl důraz na sounáležitost studentů a spolupráci AS FBMI se studenty z Fakultního 

klubu BION. 
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1. Schválení programu 129. zasedání AS FBMI 

T. Pokorný představil program zasedání. 

Usnesení 129-1: AS FBMI schválil program 129. zasedání AS FBMI  

Počet osob s hlasovacím právem: 9 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 9-0-0. Usnesení bylo přijato. 

2. Volba předsednictva 

T. Pokorný navrhl použití stejné volební aplikace jako na volby do AS FBMI, aby byla zaručena tajná 

volba o členech akademické obce FBMI.  

T. Pokorný vyzval senátory na návrhy na předsedu AS FBMI. 

P. Písařík navrhl D. Vrbu. D. Vrba přijímá. 

J. Kašpar navrhl J. Mužíka. J. Mužík přijímá. 

 

Hlasování o předsedovi AS FBMI:  

D. Vrba - 5 

J. Mužík - 4 

Usnesení 129-2: AS FBMI zvolil v tajné volbě předsedou AS FBMI doc. Ing. Davida Vrbu, Ph.D. 

Počet osob s hlasovacím právem: 9 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 5-4-0. Usnesení bylo přijato. 

T. Pokorný předal řízení schůze novému předsedovi.  

D. Vrba vyzval senátory na návrhy místopředsedy za zaměstnance. D. Vrba navrhl P. Písaříka na post 

místopředsedy za zaměstnance. P. Písařík přijímá. J. Kašpar navrhl J. Mužíka. J. Mužík přijímá. 

Hlasování o místopředsedovi AS FBMI:  

P. Písařík  - 5 

J. Mužík - 4 

Usnesení 129-3: AS FBMI zvolil v tajné volbě místopředsedou AS FBMI za zaměstnance Ing. Petra 

Písaříka, Ph.D. 

Počet osob s hlasovacím právem: 9 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 5-4-0. Usnesení bylo přijato. 

D. Vrba vyzval senátory na návrhy místopředsedy za studenty. D. Vrba navrhl na základě výsledků voleb 

J. Holasovou na post místopředsedy za studenty. J. Holasová přijímá. 

Usnesení 129-4: AS FBMI zvolil v tajné volbě místopředsedkyni za studenty Jessiku Nicolu 

Holasovou. 

Počet osob s hlasovacím právem: 9 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 8-0-1. Usnesení bylo přijato. 
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D. Vrba vyzval senátory, jestli chtějí navrhnout nového člena grémia děkana za studenty na místo 

studentky T. Ptáčkové. Proběhla diskuze: D. Vrba, Z. Hon, P. Písařík. J. Holasová. Studenti se dohodnou 

s Fakultním klubem BION. Jednání o tomto bodu se odkládá na další zasedání. 

3. Schválení Vyhodnocení strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti 

FBMI 2021-2025 a Plánu realizace strategického záměru vzdělávací a tvůrčí 

činnosti FBMI na rok 2022 a nový Plán realizace strategického záměru 

vzdělávací a tvůrčí činnosti FBMI na rok 2023 

J. Hozman představil předložený materiál v oblasti výuky (možnosti navazujících studijních programů) 

a v oblasti vědy, kde zafungovala motivační směrnice i mezi studenty - zvýšila se publikační činnost a 

kvalita. Je v plánu zohledňovat v rozpočtu kvalitu publikací podle kvartilů. Problém v zastupitelnosti 

vyučujících. Byly diskutovány prostorové možnosti fakulty.  

Diskuze: J. Kauler, T. Pokorný, P. Písařík. 

Usnesení 129-5: AS FBMI schválil materiál Vyhodnocení strategického záměru vzdělávací a tvůrčí 

činnosti FBMI 2021-2025 a Plánu realizace strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti FBMI 

na rok 2022 a nový Plán realizace strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti FBMI na rok 

2023 

Počet osob s hlasovacím právem: 9 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 9-0-0. Usnesení bylo přijato. 

4. Schválení Časového plánu akademického roku 2023/2024 

Z. Hon představil časový plán. 

Diskuze: P. Písařík., Z. Hon, J. Hozman  

Usnesení 129-6: AS FBMI schválil Časový plán akademického roku 2023/2024. 

Počet osob s hlasovacím právem: 9 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 9-0-0. Usnesení bylo přijato. 

5. Různé 

Z. Hon informoval o plánovaném prodloužení akreditací a lhůtách na schvalování na fakultě i na ČVUT.  

M. Šliková přednesla dotazy ohledně etického kodexu a etické komise. Proběhla diskuze nad tématem. 

Zapsal: T. Pokorný     Ověřil: D. Vrba, P. Písařík. J. Holasová 


